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Inlerpelacje

l. Mieszkaricy Michelina s4 zaniepokojeni ich zdaniem zbyt dohqwycink4 drzew po
obu stronach ul. Jana Pawlall prry wjeldzie do osiedla.C"y pod budowg pasa
drogowego, jezdnojezdniowego potrzeba bylo wycinai tak duzy obszar lasu?
ProglQ o szczegillowe wyjainienia w tq sprawie.

Ponownie w imieniu mieszkaric6w Michelina z ulic Cienistej, Cisowej i
Zbighnej, proszg o uwzglgdnienie ich postulat6q wnoszonych do planowanych
zm ian w Miej scowym Planie Zagospodarowania Przestrzenn€go dotyczEcych
glownie rozbudowy ulicy Cienistej na odcinku od ul. Jana Pawla Il do ul.
Brzezinowej. W pelni podzielam zdanie zawarte przezpanig lzabelg Jablorisk4,
zawarte w pi$mie z dnia I marca zazlr. skierowanego do radnych RM
Wloclawek. Ptldobnie jak okoliczni mieszkarlcy uwa2an, ii€ ulica Cienista nie
jest trahem strategicznym dla potrzeb miasta, dlatego plany jej poszerznia z 6
m-do l0 m s4 niecelowe i naruszajqdobro wla$cicieli nieruciomo$ci obnizajqc
ich wartosi itp. Dlatego jeszcze ra p.oszg o refleksjg i zaniechanie planowania
niekorzry stnych zmian dla oko I i czrvch mi e szkarlc6w.

Pan Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta
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Proszg o likwidacjE n'oyboj6w w jezdni ulicy Brzezinowej, najwigcej ich
wystgpuje na odcinku od ulicy Koscielnej do ulicy szk.lnej. 

-

Wngszg o uzupelnienie glgbokich ubytk6w w jezdni ulicy Mielgciriskiej na
odcinku od ul. Jana pawla II do ulicy Wilgi.
Plottt o naprawq zapadtei studzienki telekomunikacyjnej usadowionej w
chodniku naprzeciwko parkingu starostwa powiatowe go przy ul. Zwiqzk6w
Zawodowych stanowi qcych mgro?-enie dla pies zych.
Niedawno poszerzono pas &ogowej ulicy iieniste;, na odcinku od ul.
tr ubinowej do ul. $nlgl.postawiono znaki ograniczajqce tona2 poruszajqcych
sig pojazd6w do 3,5 tony. Jednak rnieszkarici znajduiacych sig Lm wspdlnot
"FT_"ja: *e natym odcinku nadar przemieszc'aj4siq cigzkie pojazdy
,,saniko" i wPK, powoduj4ce uszkodzenia ogrodzeri posesji i gruntowej drogi"
Proszg o wyegzekwowanie pruezstosowne rturuy przepis6w o ruchu
drogowym w tym rejonie.
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8. Proszg o informacjg jaki jest stan przygotowania projektu budowy
nawierzchni drogi krajowej o numerze 67 naz,aporze wloclawskiej. Czy jest
juLpozwolenie irodowiskowe i prosz7 o kopig wriosku, ktouy w tej sprawie
zostal zlohony.
9. Proszg o informacj Q, cry Miasto Wloclawek" jako organ prowadz4cy
zmniejszylo nabor do szkol zawodowych pocz4wszy od roku szkolnego
202112022. Z analiz rynku pracy wynika, 2e jest zapotrzebowanie
pracodawc6w na adept6w szk6l zawodowych w naszym mieScie i powiecie
wloclawskim"
l0.Proszg o informacjg, ite na media reklamujqce Miasto i jego agendy

wydatkowano Srodk6w w poszczeg6lnych latach 2018, 2019,2A20. Proszg
o wyszczeg6lnienie rodzaju publikacji, kwotg wydatkowania, oraz nazwg
frmy reklarnujqcej. Powyzsze dane proszg przedstawii w rozbiciu na Urz4d
Miasta" oraz jednostkach podlegtych miastu, w tym spolek miejskich.

Z powaianiem
Ianusz Dgbczyfiski


